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w trosce o kondycjq finansow miasta Wfoclawek jak zarowno zadfutenie miasra,
ktore obecnie wynosi ok.260 milionow zl oraz w nawiazaniu do artykulu Gazety Kujawskiej
z dnia 11.01.2019r dotyczqcego rozpoczqcia przez urzqd Miasta wloctawek procesu
pr:etargu na wylonienie wykonawcy budowy drogi - l-go etapu trasy jrednicowel
zlokalizowanej pomiqdzy ul. Toruriskq a ut. promienna uprzeJmie proszq o udzielenie
szczegofowei informacji jak zamierza pan prezvdent sfinansowai w latach zolg-zo2r
realizacje w/w budowy t*go etapu trasy 6rednicowej.

Zgodnie z przyjqtym budzetem miasta 2019 r w wydatkach majqtkowych przy.jqliimy w o7r
kwotq 5 000 000 zl na rozpoczgcie robdt budowlanych wfw trasy $rednicowej zas
w wieloletniej Prognozie Finansowej na rok 2020 zaplanowano kwotq 13 000 000 zl na
2021 rok przyjgliSmy 16 500 000 zl. a wiqc lEcznie 34 500 OO0 zt.

wg mojej wiedzy coloii inwestycji zwiqzonej z budowq odcinka drogi o dlugoici okolo
800 mb joko l-go etopu trdsy lrednicowej zlokotizowonej pomiqdzy ul. Toruiskq
a ul. Prcmiennq wynosi zgodnie z kosztorysem inwestorskim zalqczonym do projektu
budowlonego przeszto Z0 milioniw zl.

zaprojektowana droga jest zlokalizowana na terenach, ktore obecnie stanowiq lasy w
bezpoirednim sqsiedztwie silnie zurbanizowanych terenow miejskich i wymagane bqdzie
wykupienie nieruchomoici zabudowanej budynkiem mieszkalnym i budynkami
warsztatowymi u wyciqciem znacznych ilo6ci-powie rzch n i Iasu.

Tak wiqc niezbqdne jest wygospodarowa n ie jeszcze dodatkowych (rodk6w finansowych na
realizaciq tego zadania inwestycyinego w kwocie przeszlo 35.5 miliona zt, ktorych na dzren
dzisiejszy Pan Prezydent nie przedstawil Radzie Miasta wloclawek. pragnq zwrocii uwagq, ze
w 6wietle obowiqzuiqcych przepisow pZp Urzqd Miasta nie dysponu,ie takimi drodkami a wiqc
nie moie przeprowadzii postepowanie przetargowe na wybor wykonawcy w/w zadania jak
wyczytalem z artykutu w Gazecie Kujawskiej.

Reasumujqc w zwiqzku z toczqcym siQ postQpowaniem w sprowie wydonia decyzji o
zezwaleniu na reolizociq inwestycjl dragowej dla zadanio pn. ,,gudowo trasy lrednicowej -I etap od ul. Toruiskiej do ul, promiennej ,, proszq o szczeg6lowe przedstdwienie
przewidywanych koszt6w w tym jui poniesionych wykononia, z podziolem na koszty:
oprdcowania dokumentdcji projektowej, wykononio rob6t budowlonych, sprawowann
nadzoru inwestarskiego, wykupienio nieruchamoici pod pos drogowy, wycinki lasu itp
z jednoczesnyn podaniem etop6w reatizocji w latoch zorg - 2ozl i ir6del finansawania.

Poniewai budowo w/w inwestycji drogowej od drugiej strony jest pono indywiduatnq
propozyciq prcsze o udzielenie informacji jak zomierza pan zrealizowoi tt etop budowy
lrednicowki to jest okoro go0 mb drogi od ur. promiennej do ur. wienieckiej/obwodowej bo
to dopiero docelowo, moie przynielc spodziewony efekt poprowy ukrodu komunikacvineqo
Wloclowka.
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